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INFORMATION 

Dear parents, it is possible when you open the box of your new furniture that you notice a smell of paint or 
varnish; this smell will fade and gradually disappear. 

You do not need to worry since all coatings (paint, stain, varnish, etc.) as well as their substrates meet the 
CPSIA 2008 (US Consumer Product Safety Improvement Act) requirements and therefore are safe for your 
little one. 

This furniture is mainly made of solid wood and therefore naturally emits VOC (volatile organic compounds) 
like all products made of wood. 

As for the components made of MDF, these products meet the CARB2 (California Air Resources Board) 
requirements regarding the formaldehyde content. 

We make sure to meet American regulations as they are more demanding than the Canadian regulations. 

For any other information, do not hesitate to contact us at: 1-800-290-0465 or info@southshorefurniture.com 

  

www.cpsc.org 

www.arb.ca.gov/toxics/compwood/compwood.htm 

 

INFORMATION 

Chers parents, il est possible qu’à l’ouverture de la boîte de votre meuble vous remarquiez une odeur de 
peinture ou de vernis; celle-ci s’estompera et disparaîtra graduellement. 

Vous n’avez pas de souci à vous faire car tous les revêtements (peinture, teinture, verni, etc.) de même que 
leurs substrats respectent les exigences du CPSIA 2008 (loi américaine sur la sécurité des produits à la 
consommation) et sont donc sécuritaires pour votre petit. 

Le meuble est fait principalement de bois solide et émet donc naturellement des COV (composés organiques 
volatiles) comme tous les produits fabriqués en bois. 

Pour les composantes en MDF, ces produits respectent les exigences CARB2 (exigence californienne en matière 
de qualité de l’air) au sujet de la teneur en formaldéhyde. 

Nous nous assurons de rencontrer les normes américaines car elles sont plus exigeantes que les normes 
canadiennes.  

Pour autres informations, n’hésitez pas à nous contacter au : 1-800-290-0465 ou 
info@southshorefurniture.com 

www.cpsc.gov 

www.arb.ca.gov/toxics/compwood/compwood.htm 
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